سياسة الحضور الخاصه ب ILUNO
خاصه بالطلاب الحاصلين على تأشيرة F1 و J1
1. في حال تغيبك عن 15 ساعه أو أكثر في سلسله واحده من محاضرات ILUNO، عليك أن تقوم بمراجعة المشرف الخاص بالطلاب الأجانب، وذلك للأهمية القصوى حيث قد يتسبب الغياب بطردك من برنامج ILUNO مستقبلا. وعليك أن تقوم بتوقيع ورقة تعهد على ذلك.
2. في حال تغيبك عن 35 ساعه أو أكثر في سلسله واحده من محاضرات ILUNO، سوف يتم طردك من برنامج ILUNO. في حال رسوبك في نفس المساق مرتين سوف يتم طردك من برنامج ILUNO. ولن تتمكن من الإلتحاق بالمساقات اللاحقه من برنامج ILUNO، وعليك أن تقوم بما يلي:
· عليك أن تقوم بمقابلة المشرف الخاص بالطلاب الأجانب في الجامعة (UNO).
· قم بالإلتحاق ببرنامج ESL آخر بأقرب فرصه. وعليك أن تقوم بإبلاغ المشرف الخاص بالطلاب الأجانب عند إلتحاقك بالبرنامج الجديد. كما عليك أن تطلب تحويل بيانات SEVIC خلال فترة 30 يوم من بداية محاضرات ILUNO التالية.
· قم بمتابعة حضورك بشكل طبيعي في محاضرات ILUNO حتى نهاية الجلسه الحاليه، إذا لم تقم بمتابعة الحضور قد يتم إنهاء سجل SEVIS الخاص بك. وهذا يعني أنك ستكون مغترب غير قانوني وعليك الرحيل من الدولة أو التقديم إلى جامعة أخرى لإعادة وضعك القانوني. 
3. اذا كان لديك خمسين ساعة او اكثر من الغيابات خلال فترة الفصل الدراسي الواحد ( session ) سوف نقوم بإلغاء (SEVIS) الخاص بك. وعلى إثرها يجب عليك مغادرة الولايات المتحدة مباشرة أو يجب عليك أن تنقل الى معهد اخر غير معهد ILUNO. 
3. لا تسافر (ترتحل) خلال جلسة ILUNO.
· السفر والترحال يجب أن يكون خلال العطل المعتاده أو بين جلسات ILUNO.
· السفر والترحال خلال جلسة ILUNO سوف يحتسب من مجموع ساعات غيابك.
4. للمشاكل الصحية الكبرى، يجب عليك أن تزود المشرف الخاص بالطلاب الأجانب برساله من الطبيب توضح أسباب كل ساعات الغياب التي تجاوزت 15 ساعه وذلك حتى تتمكن من الإستمرار في جلسة ILUNO اللاحقه.
5. في حال توجب عليك السفر للوطن لأسباب عائلية طارئه، عليك أن تقابل المشرف الخاص بالطلاب الأجانب قبل تخطيطك للسفر.
لقد قرأت وأستوعبت سياسة الحضور الخاصة بـ ILUNO. انا أيضا على علم بأنني سوف أحصل على درجة الرسوب (F) في ILUNO في حال الغش في أحد الإختبارات أو في حال قيامي بالسرقة الأدبية ( أي معلومات مستخدمة في أحد الواجبات أو الإختبارات من دون ذكر مصدرها, وإستخدام هذه المعلومات على أنها من العمل الخاص بي)  
اسم الطالب (طباعه): ________________________________________________________________
توقيع الطالب: ____________________________________________________________________

رقم بطاقة الطالب الجامعية (UNO ID): ____________________________________________________

البريد الإلكتروني: __________________________________________________________________

توقيع المدرس/ المشرف: __________________________________التاريخ: ______________________
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 ILUNO ATTENDANCE POLICY

For Students on F1 and J1 Visas
1. With 15 or more absence hours in one ILUNO session, you must speak to an international student advisor about your absences.  This is a very serious situation and can cause your dismissal from the ILUNO program in the future, if you continue to be absent.  You must sign a probation statement to show that you understand this.

2. If you have 35 or more absence hours in one ILUNO session, we will dismiss you from the ILUNO program. If you fail the same class two times, we will dismiss you from the ILUNO program. You cannot enroll in the next ILUNO session. You must do the following things:

· Meet with a UNO international student advisor.

· Find another ESL program immediately. You must then notify a UNO international student advisor when you have been admitted to the new program and request a SEVIS record transfer within 30 days after the next ILUNO session start date.
· Continue to attend ILUNO classes until the end of the current session. Your SEVIS record may be terminated if you do not continue to attend ILUNO classes. This means that you will be out of status with immigration, and you will have to leave the country immediately or apply for reinstatement at another university.
3. If you have 50 or more absence hours in one ILUNO session, we will terminate your SEVIS record. You will have to leave the US immediately or apply for reinstatement at a new school.

4.  Do not travel during an ILUNO session. 

· Travel should take place during regular vacation times and between sessions.  

· Travel during a session will count as part of your total absence hours.

5. For major medical problems, you must provide an international student advisor with a letter from a doctor.  The letter must explain the reason for all absences in excess of 15 hours in order for you to stay in the ILUNO program for the next session.

6. If you must travel home for a family emergency, you must meet with an international student advisor before making travel plans.

I have read and understand the ILUNO Attendance Policy. I also understand that I will receive a grade of F for an ILUNO class if I cheat on a test or use plagiarized material (information from another source that I present orally and/or in writing as my own original work) for a class assignment or exam in that class.

Student name (Printed) _______________________________________________________________

Student signature ____________________________________________________________________

UNO ID number _____________________   e-mail address ___________________________________

Teacher/Advisor signature _____________________________________   Date___________________
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